

SMALLPOX: POST-ERADICATION SURVEILLANCE

Suspension of Revaccination

On 30 May 1984, France suspended obligatory vaccination and revaccination against smallpox of its civilian population and personnel working in health care and prevention establishments, 5 years after suspension of primary vaccination.

A safety stock of 5 million doses of vaccine and 1 500 doses of immunoglobulin is retained. Vaccine production capacity will be maintained for 5 years.

Thus, all countries in the world except Albania have now reported to WHO that obligatory vaccination has been discontinued. Information on Albania's vaccination policy is awaited.

VARIOLE: SURVEILLANCE POST-ÉRADICATION

Suspension de la revaccination

Le 30 mai 1984, la France a suspendu l'obligation de vaccination antivariolique et de renouvellement de cette vaccination pour la population civile et pour le personnel des établissements de soins et de prévention, 5 ans après la suspension de la primo-vaccination.

Un stock de sécurité de 5 millions de doses de vaccins, et de 1 500 doses d'immunoglobulines est constitué. Une capacité de production de vaccin est maintenue pendant 5 ans.

Ainsi, tous les pays du monde à l'exception de l'Albanie, ont avisé l'OMS qu'ils avaient supprimé l'obligation vaccinale antivariolique. On attend des renseignements sur la politique vaccinale de l'Albanie.